
ОХР позива Скупштину кантона
7 да номинује делегате за Дом
народа ФБиХ

На састанку са званичницима Канцеларије високог представника
(ОХР), одржаном јутрос у Мостару, представници свих странака
изабраних  у  Скупштину  Херцеговачко-неретванског  кантона
договорили су да ће наредну сједницу Скупштине кантона одржати
17.  јануара.  ОХР  очекује  да  ће  након  ове  сједнице  списак
номинованих делегата из Кантона 7 за Дом народа ФБиХ бити
послан на верификацију у Централну изборну комисију БиХ.

Херцеговачко-неретвански  кантон  је  једини  кантон  који  није
започео процес којим ће се финализовати избор делегата у Дом
народа Парламентарне скупштине Федерације Босне и Херцеговине.
ОХР  с  пажњом  прати  развој  ситуације  у  Херцеговачко-
неретванском  кантону.   

“Делегати  у  Скупштини  и  политичке  странке  које  они
представљају имају одговорност да осигурају да су законски
услови  који  се  везују  за  њихове  функције  у  потпуности
испуњени; међутим, јасно је да ово тренутно није случај”,
изјавио  је  данас  први  замјеник  високог  представника  Лари
Батлер. “Сталне препирке око тога која странка може да уђе у
владајућу већину није довољан разлог да се ризикује избијање
озбиљне фискалне кризе и да се као таоци држе велике групе
грађана који зависе од особа које су изабрале да се брину за
њихово благостање”.

https://www.ohr.int/%d0%be%d1%85%d1%80-%d0%bf%d0%be%d0%b7%d0%b8%d0%b2%d0%b0-%d1%81%d0%ba%d1%83%d0%bf%d1%88%d1%82%d0%b8%d0%bd%d1%83-%d0%ba%d0%b0%d0%bd%d1%82%d0%be%d0%bd%d0%b0-7-%d0%b4%d0%b0-%d0%bd%d0%be%d0%bc%d0%b8%d0%bd/
https://www.ohr.int/%d0%be%d1%85%d1%80-%d0%bf%d0%be%d0%b7%d0%b8%d0%b2%d0%b0-%d1%81%d0%ba%d1%83%d0%bf%d1%88%d1%82%d0%b8%d0%bd%d1%83-%d0%ba%d0%b0%d0%bd%d1%82%d0%be%d0%bd%d0%b0-7-%d0%b4%d0%b0-%d0%bd%d0%be%d0%bc%d0%b8%d0%bd/
https://www.ohr.int/%d0%be%d1%85%d1%80-%d0%bf%d0%be%d0%b7%d0%b8%d0%b2%d0%b0-%d1%81%d0%ba%d1%83%d0%bf%d1%88%d1%82%d0%b8%d0%bd%d1%83-%d0%ba%d0%b0%d0%bd%d1%82%d0%be%d0%bd%d0%b0-7-%d0%b4%d0%b0-%d0%bd%d0%be%d0%bc%d0%b8%d0%bd/


Опасност  од  избијања  фискалне  кризе  у  ФБиХ  јавила  се  као
резултат неусвајања буџета за 2007. годину. Привремена одлука
о финансирању могла би премостити ову празнину, али стари
сазив Дома народа ФБиХ не може усвојити одлуку о привременом
финансирању.  Према  томе,  кантоналне  скупштине  морају  бити
конституисане да би Парламент ФБиХ могао спријечити ову кризу.

По Уставу ФБиХ, Дом народа мора одржати сједницу у року од
двадесет  дана  након  објављивања  изборних  резултата.  ОХР
очекује  сазивање  сједнице  Дома  народа  чим  буду  овјерени
мандати за довољан број делегата да се постигне кворум.

Данашњем  састанку  присуствовали  су  Омер  Чевра  и  Салко
Соколовић (СДА); Љубо Зовко и Стјепан Красић (ХДЗ БиХ); Иван
Зеленчић и Јосип Мерџо (ХДЗ 1990); Жељко Асић (ХСП Ђапић-
Јуришић;  Мили  Хусеинагић  (СБиХ);  Хусо  Капић  (СДП)  и  Омер
Мићијевић (БПС).


